



## Home Helper (Ref: MCW/20230411/CCH\_HH)

**CHANGE YOUR FUTURE AND THE FUTURE FOR CHILDREN IN HONG KONG. JOIN OUR TEAM.**

Supporting the smooth operations of the Baby Care service in the Child Care Home with a clean and safe environment

### Key Responsibilities

- Domestic cleaning of Baby Care and milk preparation kitchen areas
- Laundry and handling of babies/children clothings
- Place weekly request, collect and shelf babies/children supplies
  - e.g. milk powder, feeding bottle, diapers, etc.
- May need to support Wee Care as and when needed
- Perform any other duties as required

### Requirement

- Secondary educated
- 2 years working experience in domestic cleaning/cooking type of work
- Cantonese speaking with basic Chinese reading and writing skills
- Able to operate appliances (e.g. washing machine, dryer, blender, etc.)
- Shift duty required
- May need to stay overnight in case of emergency (e.g. typhoon, black rain)
- Must share the commitment of Mother's Choice in upholding the safety and protection of children as paramount

### To Apply

Interested candidates please send a full resume , expected salary, and available date to Assistant Director, Human Resources, Mother's Choice Limited, 10 Borrett Road, Mid-Levels, Hong Kong; or email to [hr@motherschoice.org](mailto:hr@motherschoice.org)

Personal data collected will be used for recruitment purposes only. Applicants who do not hear from us within two months may consider their application unsuccessful. Mother's Choice is committed to diversity and inclusion and is an equal opportunity employer.



## 家舍助理

(職位編號: MCW/20230411/CCH\_HH)

改變你的未來，亦為香港的孩子改變未來。請加入我們的團隊。

「母親的抉擇」幼兒之家誠意邀請你加入，為嬰幼兒提供清潔、安全、健康及充滿愛的生活環境。

### 職責

為嬰幼兒提供清潔、安全、健康及充滿愛的生活環境。

- 清潔及打掃院舍
- 清洗及整理衣物
- 預備所需的物資 ( 如奶粉、奶瓶及尿片等 )
- 機構指派的其他工作

### 入職要求

- 中學程度，兩年相關工作經驗
- 操流利粵語及良好讀寫中文
- 能操作簡單家電 ( 如洗衣、乾衣機、消毒器等 )
- 勤奮，有責任感及愛護嬰孩
- 必須與「母親的抉擇」共同承擔以維護兒童安全及保護兒童為首的決心

有興趣者請將履歷、要求薪金及可到職日期電郵至 [hr@motherschoice.org](mailto:hr@motherschoice.org) 或 郵寄至中環半山波老道 10 號「母親的抉擇」人力資源部收。

申請人所提供的資料將予保密及只作招聘有關職位用途。如於遞交申請後兩個月內仍未獲通知，即是次申請未獲考慮。本機構將要求所有準僱員進行性罪行定罪紀錄查核。